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 Protokoll fört vid konstituerande styrelsemöte 
 Tid:  2021-03-10 kl. 1900 
 Plats: Online via Zoom 

 Närvarande:  Ulf Holmberg, Per Faust, Robin Boissel,  
 Annmari Linderoth, Christoffer Cardling, Thomas Nolin,  
 Sven Liljedahl, Ludvig Hallberg, Marie-Louise Rosenqvist,  
 Linda Torstensson 

      
1 Välkommen Christoffer Cardling hälsade alla välkomna och öppnade 

mötet.  
 
2 

 
Godkännande av dagordningen 

 
Dagordningen godkändes.  
 

3 Val av sekreterare Linda Torstensson 
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Val av två justerare 
 
Konstituering av styrelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ekonomi 
 
 
Medlemsuppbörd 

Marie-Louise Rosenqvist och Per Faust. 
 
Styrelsen beslutade att välja: 
a. Ludvig Hallberg som vice ordförande 
b. Annmari Linderoth som kassör 
c. Thomas Nolin som vice kassör 
d. Linda Torstensson som sekreterare 
e. Marie-Louise Rosenqvist som vice sekreterare 
f. Arbetsutskott Robin Boissel och Sven Liljedahl 
g. Till behöriga firmatecknare utsågs ordförande 

Christoffer Cardling, 19 860921- 3619, samt Annmari 
Linderoth, 19 780301-2744. Christoffer Cardling och 
Annmari Linderoth får var för sig, företräda före-
ningen i alla föreningens angelägenheter och teckna 
dess firma.  

 
I dagsläget finns det 12713,23 kr på kontot. Fyra medlem-
mar har betalt in medlemsavgift (3x200 kr + 1x100 kr).  
 
Tid för uppbörd bestämdes tills efter att det finns ett ju-
sterat årsmötesprotokoll.  
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Frågor från medlemmar 
 
 
 
 
 
 
 

Mejl från Elvy och Torsten Olofsson, Enrisvägen 29, med 
önskemål om gångstigen från slutet av Enrisvägen till 
Södra vägen ska grusbeläggas. Ulf har gjort en del efter-
forskningar och det är inte enbart kommunens mark utan 
även två privata villatomter som äger en del av marken. 
Ordförande för villaföreningen Södra vägen (P-O Blom-
kvist) har nämnt att det i den föreningen finns oro för cy-
klister som snabbt kommer ut från stigar ut på Södra 



 
 
  2 (2) 
 

styrelsen@4ways.se  http://www.4ways.se 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
9 
 
 
10 
 
11 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Näste möte 
 
 
Övriga frågor 
 
Avslutning 
 
 
 
 
 
 

vägen. Om man grusbelägger stigen får man kanske även 
överväga vägbom.  
Ludvig tar på sig att undersöka saken närmare, tar bland 
annat kontakt med de två som äger villatomterna. Robin 
och Sven är också behjälpliga vid behov.  
 
LA Takvård har hört av sig angående 4-årsbehandling av 
tak. De har skickat en offert som går ut i dagarna. 
Christoffer kollar med dem om de kan förlänga datumet 
tills vi har haft nästa styrelsemöte.  
 
Nästa möte planeras till den 7 april kl 19:00, detta också 
online.  
 
Inga övriga frågor.  
 
Mötet avslutas.  

Åhus den 10 mars 2021 
 
 
Linda Torstensson    
 
Linda Torstensson, Sekreterare     
   
 
Justeras: 
 
 
Marie-Louise Rosenqvist                            Per Faust    
   
Marie-Louise Rosenqvist   Per Faust 
 


